
Intervju s novom pročelnicom 

1. Možete li nam se predstaviti? 

 
Moje je ime Ivana Sokolov. U vašoj sam školi u funkciji nove pročelnice upravnog odjela za 

društvene djelatnosti i mlade grada Pule. 

 

2. Koji je razlog vašeg dolaska u našu školu? 

 
Željela sam iz prve ruke vidjeti kako napreduju radovi na školskom krovu, a kao nova pročelnica   

htjela sam se osobno upoznati s vašim ravnateljem i vidjeti kako izgleda škola, zanimaju me i 

problemi s kojima se susrećete.  

 

3. Obilazite li sve škole u Puli? 

 
Obići ćemo sve škole. U tri tjedna na ovoj funkciji vaša je škola prva na popisu mojih posjeta. 

 

4. Kako vam se sviđa naša škola/ koji su vaši dojmovi? 

 
Kolegica Elvira i ja primijetile smo zanimljive radove u holu i jako nam se sviđa način na koji ste 

pristupili estetskom uređenju.  U djetinjstvo nas je vratila igra graničara iz školskog dvorišta, 

drago nam je to ipak nije zastarjeli sport  s obzirom da smo mi odrasle uz ovu igru. 

Zamjenica gradonačelnika: Mislim da vam je škola lijepa, zgrada je vrlo stara, ali je lijepo 

održavana, ima puno ilustracija po zidovima te se vidi da se sa djecom radi, što nam je prenio i sam 

pročelnik. 

 

5. Imate li nešto što biste poručili učenicima ili učiteljima? 

 
Želimo vam puno uspjeha i da budete dobar primjer po učenju i budućim generacijama i da 

nastavite marljivo raditi i baviti se raznim školskim aktivnostima. Naravno, ne zaboravite odvojiti 

vremena za igru i druženje . 
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